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Beleidsplan Gebouwen : 
Namens het college zegt 
wethouder De Ruiter toe 
dat harmonisatie 
betrokken wordt bij 
evaluatie subsidiebeleid.

 Steeghs BV Volgende 
coalitieperiode 

20211122 Actualisatie van het 
subsidiebeleid is vooralsnog 
aangehouden. Vertraging als 
gevolg van Corona en de daaraan 
gekoppelde onzekerheid voor 
verenigingen.

raad 22-04-
21

MFA Bakel vaststellen 
locatie en 
scenario;Wethouder 
Claassen zegt toe dat de 
raad betrokken wordt in 
geval doelstelling opnieuw 
bepaald moeten worden 
vanwege tegenvallers in 
het proces van 
aanbesteding.

Coppens SD  20220405 Nog geen nieuwe 
informatie. 0221011 Op basis van 
de nu af te ronden inkoopstrategie 
en consensus met de verkopende 
partij, wordt een collegevoorstel 
opgemaakt. Bij positief besluit over 
koop van de grond en met een 
definitief koopbedrag beschikbaar, 
is ook aan de orde om de financiële 
kaders te actualiseren. In een 
eerdere fase is rekening gehouden 
met koop van het geheel van café- 
en feestzaal voor de MFA, dat 
wordt nu deels. Er zijn wel extra 
wensen geuit over het kwaliteits- en 
voorzieningenniveau van de MFA. 
Deze worden integraal opnieuw in 
beeld gebracht waarna de raad 
wordt geïnformeerd. De uitvoering 
van het vervolgproces voor de 
nieuwe MFA vindt plaats binnen 
gestelde kaders zoals die zijn 
vastgesteld in het raadsbesluit op 
22 april 2021.  20221207 Lopende 
processen zijn afhankelijk van wet- 
en regelgeving en het bereiken van 
consensus met externe derden. De 
toekomstige gebruikers spreken 
nadrukkelijk uit behoefte te hebben 
aan de MFA, deze als 
huisvestingslocatie te zien na 
realisatie én te willen bijdragen aan 
het ontwerpproces. Er zijn 
constructieve oriënterende 
overleggen over de aankoop van 
het benodigde perceel van de 
voorkeurslocatie en de 
realisatiewerkzaamheden

raad 17-2-
2022

Openbare toiletten: het 
college zegt toe voor de 
behandeling van de 
begroting 2023 dit beleid 
te evalueren. Ook zeggen 
zij toe een oproep te doen 
aan ondernemers voor 
optimale medewerking en 
onderstuening van het 
beleid.  

Van 
Veen 

SD  20221003 Inmiddels zijn door 
ervaringsdeskundigen in mei en juni 
de gemeentelijke locaties bezocht 
waar toiletten openbaar gemaakt 
worden. Deze staan op de website 
van Ongehinderd. De website krijgt 
een update in het najaar waardoor 
de toiletten veel makkelijker te 
vinden zijn.  Met het MKB wordt 
een MKB toegankelijke route 
onderzocht. Hiervoor zijn een 30-tal 
locaties nodig en hier kan MBK 
Nederland naast gemeente en 
ondernemers een bijdrage aan 
leveren.  20221201  De 
centrummanager agendeert dit punt 
voor het eerstvolgende overlegmet 
het MKB. Vanuit MKB Nederland is 
er een toezegging om mee te 
betalen aan deze route. Bij 
voldoende animo kunnen gemeente 



en MKB dit samen organiseren. 
20221103 Portefeuillehouder Van 
Veen zegt toe voor de zomer de 
evaluatie van het project openbare 
toiletten te delen met de 
gemeenteraad.

raad 12-05-
22

Voortgang moties: college 
levert stavaza rapportages 
aan over motie 
parkeerplaatsen sport en 
motie consulatiebureau 
Bakel. 

Bankers 
/ 
Steeghs

OB 
&SD

 4-10-2022 v.w.b. motie 
parkeerplaatsen sport: momenteel 
zijn we actief bezig met de 
parkeerplaats van 
hockeyvereniging Bakel. Met 
betrekking tot de andere twee 
verenigingen (VV-Handel en Bavos) 
lopen nog gesprekken met de 
verenigingen. 20221003 De GGD 
geeft aan per januari te willen 
starten met het consultatiebureau in 
Bakel, locatie Parochiehuis. Het 
wordt dan op de donderdagen 
mogelijk in Bakel naar het bureau te 
gaan.  

Raad 14-7-
2022

Watertappunten in 
Milheeze en De Mortel 
organiseren 

van 
Zeeland

OB  4-10-2022 er wordt bekeken of het 
realiseren van een watertappunt 
mee kan lopen in een project. 
20221003 Er zijn al verschillende 
watertappunten gerealiseerd in de 
gemeente Gemert-Bakel. De 
meeste zijn op lokaal initiatief 
geplaatst. In de Rips is sinds 2019 
een watertappunt. Er is vanuit 
Brabant Water de mogelijkheid om 
15 watertappunten aan te sluiten 
binnen de gemeente. Dit gaat in 
samenwerking met de stichting 
Join-the-pipe.  Brabant Water sluit 
het tappunt kosteloos aan op de 
waterleiding en neemt de kosten 
voor het watergebruik en vastrecht 
voor haar rekening. De kosten voor 
aanschaf, beheer en onderhoud 
komen voor rekening van de 
gemeente. De kosten bedragen 
€3.750 exclusief BTW. In de 
huidige situatie doet de gemeente 
dit met 50% co-financiering van de 
initiatiefnemers (burger- of 
lokaalinitiatief). In het voorjaar van 
2023 wordt de realisatie van de 
watertappunten verder opgepakt. 

Raad 6-10-
2022

Oproep mevrouw van de 
Eventuin-Boogaerts van 
Sociaal Gemert-Bakel om 
een manier te vinden om 
het onderwerp kasteel 
genoemd in de open brief 
St. Schoorswinkel in de 
openbaarheid te 
bespreken. De voorzitter 
geeft aan het college de 
brief conform advies 
beantwoord en verder het 

Coppens SPP  12-12-2022-De beantwoording van 
de brief van SSO is ter a fhandeling 
gestuurd naar de griffie. De 
gemeenteraad wordt deze week 
(week 50) met een RIN  
geïnformeerd  over de stand van 
zaken van het totaalplan Kasteel 
Gemert.



signaal meeneemt in het 
verdere proces.

Raad 6-10-
2022

Boterhammenbar: 
onderwerp in oktober 
bespreken met de 
schoolbesturen en in 
november een 
terugkoppeling geven. 

Steeghs SD  20221201 Dit is 20 oktober 
besproken met de schoolbesturen. 
In het basisonderwijs is dit een 
incidenteel probleem dat de 
scholen zelf kunnen oplossen. In 
het voortgezet onderwijs wordt dit 
probleem breder gezien dan lunch. 
Het betreft bijvoorbeeld ook 
menstruatieproducten. De scholen 
geven aan zelf geen oplossing te 
zijn i.v.m. personeelsgebrek en het 
feit dat zij vooral op het onderwijs 
gericht willen zijn. Dit betekent niet 
dat er niks gebeurt. Er is aandacht 
voor als een school zich om wat 
voor reden dan ook zorgen maakt 
om een leerling. Waar nodig wordt 
de verbinding met CJG, Stichting 
Leergeld, Schulddienstverlening 
etc. gemaakt. Wat betreft 
menstruatieproducten werken 
gemeente en Commanderij College 
samen een oplossing uit. Wat 
betreft gezonde voeding is er nu 
geen verdere actie nodig. Kortom, 
toezegging is afgerond. 

Raad 3-11-
2022

Portefeuillehouder 
Bankers zegt toe m.b.t. de 
groene container uit te 
zoeken of het spreiden 
van de ledigingen over het 
jaar een besparing 
opleveren, om mee te 
nemen richting het nieuwe 
afvalbeleid

Bankers OB  voor 2022 en 2023 vindt het ledigen 
van de gft-bak één keer per twee 
weken plaats in november en 
december. Dit, om tegemoet te 
komen aan de wensen van de 
inwoners om het bladafval af te 
kunnen voeren. Het verwerken van 
GFT-afval kost meer dan het 
afvoeren van groenafval. Dit 
onderwerp wordt nader onderzocht 
voor het nieuw te schrijven 
afvalbeleidsplan dat in 2023 staat te 
gebeuren

Raad 3-11-
2022

Portefeuillehouder 
Bankers zegt toe n.a.v. 
vragen van de heer Van 
den Berg (D66) het 
nieuwe 
handelingsperspectief 
Burgerparticipatie voor te 
leggen aan de 
gemeenteraad

Bankers SD   

Raad 3-11-
2022

Wethouder Bankers zegt 
toe het lokaal 
eigenaarschap Duurzame 
Energie in een addendum 
toe te voegen, 

Bankers SPP  20221116 Lokaal eigenaarschap 
maakt al globaal deel uit van de 
afwegingskaders. In de komende 
aanvulling van het beleid wordt 
lokaal eigenaarschap verder 
uitgewerkt. Het streven is het 
ontwerpbeleid in de raad van 2 
maart te behandelen. Na een 
inspraakperiode kan de 
definitieve versie dan 25 mei aan 



de raad worden voorgelegd. 

Raad 3-11-
2022

Portefeuillehouder 
Coppens geeft aan, n.a.v. 
vragen van de heer 
Coopmans (DP) m.b.t. de 
ontwikkeling van het MFA, 
volgend jaar terug te 
komen bij de raad. De 
portefeuillehouder zegt 
toe de stand van zaken 
toe te lichten in een 
commissie om vragen te 
beantwoorden. F20

    

Raad 15-12-
2022

Wethouder Bankers zegt 
toe de raad te informeren 
wanneer het nieuwe 
afvalbeleid te 
verwachten is.  De keuze 
voor een eventuele 
invoering van een staffel 
wordt meegenomen in de 
ontwikkeling van een 
nieuw afvalbeleid. 
Daarnaast laat hij een lijst 
toekomen met het aantal 
stortingen per persoon/ 
bedrijf.

Bankers OB   

Raad 15-12-
2022

Portefeuillehouder Van 
Veen zegt toe in het kader 
van het digitale 
nachtregister de vraag 
van mevr. Van Berlo 
(VVD) m.b.t. de verdeling 
tussen het aantal 
arbeidsmigranten en het 
aantal toeristen schriftelijk 
af te doen

Veen VT   

Raad 15-12-
2022

Wethouder Steeghs geeft 
aan dat als het tijdspad 
m.b.t het opstellen van het 
Integraal 
Huisvestingsplan (IHP) 
bekend is, zij de raad 
informeert.

    


